

1. Opening.

De voorzitter Sjoerd Schoonhoven opent de vergadering om 20.00 uur.

In zijn openingswoord heet hij Albert Jan Schepers en Jan Willem Weijers als afgevaardigden vanuit de Federatie Groningen-Drenthe en alle aanwezigen van harte welkom. De voorzitter blikt terug op een succesvol jaar, waar de winterwedstrijden ringetjes, vrije stekwedstrijden, en vakantiewedstrijden goed werden bezocht. Over het aantal deelnemers en verloop van de besturen contactdagen was hij ook tevreden. Hij deelt mee, dat er 16 bezoekers op deze vergadering aanwezig zijn. Daarvan zijn er 7 verenigingen van de 16 verenigingen uit ons district vertegenwoordigd. Afgemeld: HSV De Goede Verwachting uit Eenrum.

2. Vaststellen agenda.

Na een kort overleg met de aanwezige deelnemers is besloten om de agenda aan te houden.

3. Notulen en Jaarverslag Najaarsvergadering 2017.

Op de aangeboden notulen met jaarverslag kwamen vanuit de vergadering geen op of aanmerkingen.

4. Ingekomen stukken en mededelingen.

Het district heeft geen noemenswaardige stukken ontvangen behalve de post welke iedere vereniging ook heeft ontvangen. Het convenant Onderhoud Bereikbare Visplekken zit nog steeds in de pipeline. Waarschijnlijk zullen op voorstel van het waterschap de onderhoud plekken aan het Zijldiep komen te vervallen. Hiervoor komt nu het voorstel van het districtsbestuur om aan het Boterdiep tussen Middelstum en Fraamklap visplekken te realiseren. Het onderhoud van vispassages is niet voor het district van toepassing.

5. Bereikbare visplaatsen.

Het bestuur van district Hunsingo heeft goedkeuring van onze federatie verkregen om een set maaigereedschap aan te kopen. Tevens is er door onze federatie contact met de gemeente Winsum geweest over o.a. visrechten. Naar het schijnt is het verloop van de gesprekken positief. Verder waren de onderwerpen in de vergadering o.a. Wijzigen naam federatie naar Sportvisserij Groningen Drenthe, VisTV-Jeugd met stekken maken, uitgifte vispassen volgens planning, karper project rapportage wordt bestudeerd door de waterschappen, zeeforel project ligt nu ter inzage bij het Waddenfonds, Uitbreiding winterstekken in de haven van Sappemeer, Visserslatijn met ouderenfonds en onderzoek naar belangstelling Federatief Clubkampioenschap districten.

6. Visstand bemonstering Hunsingo gebied.

Er is nog steeds een tekort aan vrijwilligers. Om een goed beeld van de visstand te verkrijgen zal er een studie moeten gaan plaatsvinden over een langere tijd van jaren.

7. Bespreking concept wedstrijdrooster.

Het voorgesteld wedstrijdrooster 2018 is ter plaatse definitief bevonden.

8. De Voorjaarsvergadering 2018 op donderdag 17 mei. (Op verzoek van de Federatie inmiddels verplaatst naar donderdag 3 mei)

9. Rondvraag.

Dhr. H. Poel stelt voor om een ander puntenstel voor brasem te gaan toepassen. In de vergadering waren geen voorstanders. Dhr. C.J. Overdevest vraagt of de 55+ wedstrijden in plaats steeds op dezelfde plek plaatsvinden er ook andere plekken aan toegevoegd kunnen worden. Hij stelt voor om ook een parcours aan het Van Starckenborghkanaal toe te voegen. Dhr. Albert Jan Schepers neemt dit voorstel mee naar de Federatie.

10. Sluiting.

De voorzitter bedankt Albert Jan Scheper en Jan Willem Weijers voor hun positieve bijdrage aan de vergadering. Tevens bedankte hij alle aanwezigen en mede bestuurders, die het weer mogelijk maken om van de vergadering van het district Hunsingo een positieve en informatieve avond hebben gemaakt. Hij sluit de vergadering om 21.30 uur.